
Informasjon om Skotthyllhallen til Forbundstinget 
 
Resultat/Regnskap 

Regnskapet for hallen for 2024 ikke klart i skrivende stund. 

Likviditeten i selskapet er svært god med en kontantbeholdning på 621 801,55 per 
31.12.2024. Ved utgangen av 2023 var saldo 494 238,-. 

Endringen er ikke likt overskudd, da for eksempel nedskrivning av hallens verdi vil kunne 
påvirke resultatet betydelig.  

Hallen er snart skrevet ned til 0 i regnskapsmessig verdi. Skotthyllhallen vil som vanlig 
avholde sin generalforsamling i månedsskiftet mai/juni.  

Hallstyret har følgende sammensetning: 

Fungerende leder og kasserer: Per Haugnes 
Sekretær: Helge Melkvik  
 
 
Sesongen 2023-2024 ble gjennomført på en god måte uten store hendelser. Styret/sport er 
meget fornøyd med et flott og høyt aktivtetsnivå. Nytt bredbånd gjorde at 
resultatregistreringen gikk meget bra, med unntak av det vi ikke kan gjøre noe med – nemlig 
brukerfeil. Resultatregistrering og statistikksnadder i regi av Inge Dragsnes ble videreutviklet, 
forenklet og ytterligere forbedret  

Styret er fortsatt opptatt av å bygge opp en reserve av flere grunner: 

1)  Nødvendig vedlikehold av «rammen/bæring» i hallen. 

2) Hvis leieavtalen ikke fornyes i 2026 må vi ha midler til å ta ned/flytte hallen. Det 
foreligger i dag ingen signaler i retning av at kommunen ikke vil forlenge avtalen. Et 
styre må uansett ta høyde for «worst case». Vi er kjent med at det foreligger forslag 
til en ny reguleringsplan for området som berører området hallen ligger. Styret både 
får informasjon og deltar på aktuelle møter. 

3) Uforutsette utgifter 

Sport: 

Antall serier: 

2019: 8412 

2020: 6269 

2021: 5696 

2022: 8413 



2023: 8901 

Vi vil heretter rapportere antall serier per sesong. 

2023-24: 9 979 

Antall kastere er stabilt, og har svingt mellom 224 og 240 kastere de siste årene. I sesongen 
2023-24 var det 245 unike kastere. 
 

Styret er svært takknemlig for gode hjelpere som bruker av sin fritid ved å komme over en 
time før de selv skal kaste og forlater anlegget sist. Det samme gjelder de som bidrar til 
søndagsåpning, serieoppsett, gjennomføring av cuper, sluttspill, IT, utleie, vedlikehold, 
rengjøring, resultatoppfølging osv. Uten frivillige blir det ingen kasting.  

 

Per Haugnes (styrets leder)                 Helge Melkvik   

 

 


